
Posiedzenie Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy w Przewozie

w dniu 20.02.2018 r. 

Przewodnicząca rozpoczęła posiedzenie o godzinie 12.03. Komisja zebrała się w pełnym 

składzie. 

Pkt 1. Omówienie projektów uchwał. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2018 r. omówiła z uzasadnieniem pani 

Skarbnik.  Wskazała jakie kwoty dotacji wpłynęły do budżetu. Wójt poinformował, że zmniejszona 

została wysokość subwencji oświatowej o ponad 80 tys. zł. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

Projekt w sprawie określenia opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego omówił 

z uzasadnieniem Sekretarz.  Wyjaśnił,  że uchwałę należy podjąć w związku z wejściem w życie 

nowej ustawy i należy zmienić podstawę prawną w dotychczas obowiązujących przepisach. Poza 

tym stawka opłaty pozostaje bez zmian. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

Projekt w sprawie uchylenia uchwały Nr XX/148/2005 Rady Gminy w Przewozie w sprawie 

Regulaminu  przyznawania  nauczycielom dodatku  mieszkaniowego  omówił  Sekretarz.  Wyjaśnił, 

że jest nowa ustawa znosząca ten dodatek i należało to prawnie uregulować. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

Projekt uchwały w sprawie zgłoszenia oferty kandydata do konkursu na etatowego członka 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze omówił Wójt.

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

Projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Przewóz na stałe okręgi wyborcze, ustalenia ich 

granic,  numerów  i  liczby  radnych  wybieranych  w  każdym  okręgu.  Sekretarz  wyjaśnił,  że  po 

wprowadzeniu nowych przepisów, każda gmina musi na nowo podjąć uchwały w sprawie podziału 

gmina na stałe okręgi i obwody głosowania. Podział został dokonany w taki sam sposób jak było to 

do tej pory.  

Radny Serwatka powiedział, że jego zdaniem taki podział na okręgi jest nieodpowiedni. 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 3 radnych, przeciw 0, wstrzymujący 1. 

Projekt  w sprawie podziału gminy na stałe  obwody głosowania,  ustalenia  ich numerów, 

granic i siedzib obwodowych komisji wyborczych przyjęto jednogłośnie.

Projekt  w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Przewóz w 2018 r. omówił Wójt. Regulamin 

ustalany  jest,  m.in.  z  Powiatowym  Lekarzem Weterynarii,  musi  być  wskazane  schronisko,  do 



którego gmina przewozi bezdomne zwierzęta. 

Za przyjęciem projektu głosowało 4 radnych. 

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyodrębnienia  w  budżecie  gminy  środków  stanowiących 

fundusz sołecki omówił Wójt. Wyjaśnił radnym, że fundusz nie zostanie wyodrębniony. Ponieważ 

pieniądze będą potrzebne na realizację planowanych inwestycji, a na zrealizowanie obydwu sprawa 

nie pozwala ograniczony budżet. Komisja pytała jak zapatrują się na taką sytuację sołtysi. Wójt  

odpowiedział, że wioski maja pomoc zawsze jeżeli czegoś potrzebują. 

Za przyjęciem projektu głosowało 3 radnych,  przeciw 1, wstrzymujących się 0 . 

Pkt 2. Sprawy bieżące. 

Radna Michalak zapytała czy wiadomo kiedy rusza remont drogi powiatowej w Piotrowie. 

Wójt odpowiedział, że z tego co się orientuje to ogłoszono już przetarg wykonawce. 

Radna zapytał jak będzie wyglądała sprawa z przejazdem podczas remontu. Wójt wyjaśnił, 

że to kwestia Starostwa, ale oczywiście jeżeli zajdzie potrzeba to będzie pomoc ze strony Urzędu. 

Radna Michalak zgłosiła, że samochody wywożące drewno z lasu rozjeżdżają drogi gminne. 

Pkt 3. Przygotowanie sprawozdania z działalności Komisji za 2017 r. 

Komisja przygotowała sprawozdanie ze swojej działalności za cały 2017 r. 

Pkt 4. Przygotowanie informacji z zakresu załatwiania skarg i wniosków mieszkańców oraz 

wniosków radnych w 2017 r. 

Komisja przygotowała informację, która zostanie przedstawiona na najbliższej sesji. 

Przewodnicząca zakończyła posiedzenie o godzinie 13.21.

Protokołowała Magdalena Mikitiuk


